
Straumesvingen Vel           www.straumesvingenvel.no 
 
Styremøte referat, møte nr 1 - 2017 
 
Dato:   4. april 2017 

Til stedet: Erik Bjerkelund, Knut R. Nergaard, Odd Einar Kolltveit, 
Forfall: Andreas Strand, Camilla Tangenes, Solveig Steinnes, Trine Kronhaug  
 

Referent: Erik Bjerkelund 
 
Sak 
nr 

Tema 
Ny tekst fra dette styremøtet i blått 
Tekst I grått er saker som er lukket. 

Ansvarlig/frist 

1  
Møteplan for året 2017. Vi møtes etter behov, møte 2 i 
begynnelsen av mai. 
 
 
Generalforsamling avholdes innen utgangen av november 
 

Info 

2 Ansvar for koordinering: 
 
Lekeplass  
  dugnad – Odd Einar & Andreas 
  St Hans - Andreas 
 
VA-saker: Erik 
 
Økonomi/kasserer: Knut 
 
Solveig Steinnes har informert at hun flytter fra 
Straumesvingen, og fratrer dermed styret.  Trine rykker opp. 
 
 

Info 

3 Vårdugnad: 
 
Dugnadskomite tar en befaring på lekeplass kort tid før 
dugnaden for å kartlegge arbeidet som må utføres.  Også 
fokus på gjerdet, og gressmatter.  Vurdere behov for ny grus 
og falloppbygging. 
 
Innkalling til dugnad legges i postkassene 

Info / Styret 
 
 
 
 
 

 
4 

 
Nytt styre registreres i Brønnøysundregistrene 
 
 
 

 
Knut 

 
5 

 
Straumesvingen vel har mottatt henvendelse om å delta på 
sittegruppe ved plassen nede ved broen.  Styret er enig om at 
vi kan delta på lik linje med bryggelaget, Setteviken båtlag, 
Knappen velforening og Straumesvingen vel.  Eventuelt 
møblement må være fastmontert og ha en estetisk utforming.  
Tillatelse fra kommunen må innhentes før utplassering. Erik 
informerer øvrige. 
 

 
Erik 

 
6 

 
Knut informerte om medlemmer som flytter og nye som 
kommer inn.  Nye medlemmer oppsøkes av styremedlem og 
ønskes velkommen med eksemplar av jubileumsheftet. 
 

 
Erik 



Dette følges opp fortløpende. 
 

 
7 

 
Styret har vedtatt å igangsette utskifting av 
trykkvannledninger på strekket fra nummer 40 og opp til 
nummer 46/58 i henhold til ledningsutskiftingsplanen som 
ble presentert sist årsmøte.  Altivann ved Grindvik har 
bekreftet at de vedstår seg det tilbudet som vellet fikk for ett 
år siden, og arbeidet skal utføres i vår.  Dette tilbudet var det 
rimeligste av de vi innhentet, det høyeste var 100.000 mer 
enn Altivann sitt.  Viktig at det er fremkommelighet for 
utrykningskjøretøy i hele anleggsfasen. 
 
 

 
Erik 

 
8 

 
Det er enda et par kontingenter som ikke er betalt.  Disse 
sendes til inkasso dersom det ikke betales ved en siste 
purring med superkort frist.  Det er ikke hyggelig å måtte gå 
til inkasso, så samtlige oppfordres til å betale ved forfall.   
 
 

 
Knut 

 
9 

 
Styret har diskutert muligheten for å få skiltet parkering 
forbudt i nederste kryss, alternativt å "stramme opp" 
linjeføringer.  Vi vil også be om at det plasseres fartsdemper i 
Knappenveien rett før krysset, da mange kjører veldig fort 
her.  

 
Erik 
 
 

 


